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Plats Hållbarheten (KS-salen), Falkenberg 

Sammanträdestid 2025-02-05, kl. 13:30 – 15:30

Närvarande representanter

Ledamöter Mikael Svensson (S), KS, ordförande
Lars Agbrant (M), KFTN
Monica Ericsson (KD), SN
Gudrun Lund, SPF Seniorerna
Ulla Richardsson, SPF Seniorerna 

Ersättare                           Gerd Stenström (M), SN
Claes Claesson (C), KFTN
Kerstin Zander, PRO
Birgitta Almqvist, SPF Seniorerna
Eva-Lotta Abrahamsson, SPF Seniorerna
Monica Janfalk-Karlsson, SKPF

Tjänstepersoner Lina Österhult, kommunsekreterare
Per Svensson, kommunalråd §§ 1–6

Sekreterare Nicklas Olsson

Paragrafer §§ 1–13

Justering Ordföranden och Ulla Richardsson

Digitala underskrifter Ordföranden Mikael Svensson
Justerare Ulla Richardsson

Protokollet justerat 2025-02-10
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§ 1 Mötets öppnande 
Ordförande förklarar mötet öppnat. 

§ 2 Val av justerare
 Till justerare väljs Ulla Richardsson

§ 3 Godkännande av föredragningslista

Beslut 
Rådet beslutar 

1. Godkänna föredragningslistan.

§ 4 Föregående mötesprotokoll 

Beslut
Rådet beslutar 

1. Lägga föregående mötesprotokoll till handlingarna.

§ 5 Information från Per Svensson, kommunråd

Beslut 
Rådet beslutar 

1. Anteckna informationen till protokollet.

Sammanfattning av ärendet

Per Svensson informerar om aktuella frågor i kommunen. Det är en stabil ekonomi i 
kommunen under 2025. Vi har just nu en hög befolkningstillväxt och minskad 
arbetslöshet. Det behövs inga besparingar i socialnämnden eller barn- och 
utbildningsnämnden. 

Två nya fältassistenter anställda för att ökad trygghet och bekämpa utanförskap. Ett 
ökat bidrag till föreningar under 2025. Satsning mot barnfattigdom bland annat ett 
lotsstöd till föräldrar, en ny roll som inte går under den vanliga socialtjänstens stöd. 

Större investeringar som kvarteret Trädgården, Tröingeskolan och det nya badhuset. 
Volymerna är osäkra i både omsorg och förskola-grundskola och om man ska följa 
prognoser så kan förskolor och skolor behöva stängas. Stor vikt ligger på vilken 
inflyttning vi har till kommunen. Prognosen är att Falkenberg kommer växa 2–300 
personer de kommande åren. Framöver tas beslut om många detaljplaner både i 
stadsområdet och landsbygd vilket leder till att antalet bostäder växa. 

Fortsatt högt tryck på etablering av företag, både nyetableringar och växande. Dock 
kommer kompetensbristen öka med en åldrande befolkning.

Fråga och diskussion om de tomma lokalerna som finns i innerstaden. Att göra 
innerstaden attraktiv är en utmaning som arbetas med på näringslivsavdelningen.

Tryggheten god under 2024 fram till slutet på året med sprängningar och skjutningar 
kopplat till den grova kriminaliteten. Kommunen har regelbunden kontakt med polisen 
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med insatser som vistelseförbud och ökad prioritering av Falkenberg av polisen och 
satsningar på det förebyggande arbetet.

Fråga och diskussion om vad som görs över blockgränser för att kraftsamla mot 
gängkriminalitet.
Per Svensson berättar att flera saker görs både inom och utanför blockgränserna.

Platsen klar för ny simhall med 50 meters bassäng. Detta är en investering på ca 430 
miljoner med fokus på simskola, motion och hälsa. 

Det pågår ett arbete att ta fram en arkitekturstrategi. Just nu finns en undersökning där 
man får tycka till om kommunens arkitektur som alla kan svara på. Sista svarsdatum är 
16 mars.

Fråga om det är möjligt att gå fram med planärenden i samma ort samtidigt och därmed 
ha gemensamma samråd och förkorta handläggning?

Frågan kommer att ställas till planavdelningen.

§ 6 Revidering av kommunala pensionärsrådets arbetsordning

Beslut 
Rådet beslutar 

1. Initiera en revidering av den gällande arbetsordning.

Sammanfattning av ärendet
Rådet ska lämna ett förslag på revidering av arbetsordningen för beslut av 
kommunstyrelsen. Kommunstyrelseförvaltningen tar fram ett förslag på revidering till 
nästa möte med rådet.

§ 7 Frågor från pensionärsorganisationerna

Sammanfattning av ärendet
Inkomna frågor från pensionärsorganisationerna gällande:

1. Arvoden till ersättare
a) Pensionärsorganisationerna vill att även ersättare ska få arvode för sitt 

deltagande i rådets möten likt ersättare i de olika nämnderna. Frågan 
tas i ärendet gällande revidering av arbetsordning.

2. Samordning färdtjänst
a) Samordning av färdtjänstbilar fungerar dåligt för brukare. Synpunkter 

på färdtjänst lämnas till Hallandstrafiken som är utförare på uppdrag av 
kommunen.

3. Synpunkter på protokollen
a) Kerstin Zander berättar att samordningen av färdtjänst fortfarande 

fungerar dåligt och önskar att detta tas med i protokollet. Se punkt 2 för 
lämnande av synpunkter av färdtjänsten.

4. Synpunkter på sjukvården
a) Ärendet skjuts på till nästa möte.

5. Synpunkter på halkbekämpning i centrum
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a) Ordförande föreslår att bjuda in ansvariga från kultur-, fritid-, 
teknikförvaltningen som kan berätta mer om vad som görs i höst. 

6. Information om hur lägenheter i kvarteret Trädgården förmedlas.
a) Det finns tre olika sorters lägenheter som förmedlas i kvarteret 

Trädgården.
Särskilt boende - behovsprövat boende för de med omfattande behov 
av omsorg och trygghet. Prövas efter ansökan av biståndshandläggare.

Biståndsbedömt trygghetsboende - behovsprövat boende utifrån 
socialnämndens riktlinjer.

Trygghetslägenhet - hanteras genom ett kösystem, ingen 
behovsprövning, men om man har omsorgsinsats av hemtjänst 
prioriteras man före de som inte har det.

§ 8 Aktuella frågor i kommunen

Ärendet utgår.

§ 9 Rapport från Regionala pensionärsrådet, RPR

Beslut
Rådet beslutar

1. Anteckna informationen till protokollet.

Sammanfattning av ärendet

Senast mötet var i december där färdtjänsten diskuterades samt att samordningen sköts 
av Hallandstrafiken på uppdrag av kommunen. 

I närsjukvård är omorganisation är på gång. De som berörs kallas till nästa möte med 
RPR. 

Framöver kommer en inbjudan från Region Halland till en dag om cancerbehandlingar 
och nedsatt hörsel till alla pensionärsorganisationer.

§ 10 Rapport från kommunstyrelsen 

Ärendet utgår.

§ 11 Rapport från socialnämnden 

Beslut 
Rådet beslutar 

1. Anteckna informationen till protokollet.
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Sammanfattning av ärendet

Gerd Stenström informerade om en ny upphandling av inköp av dagligvaror till brukare 
där förslaget är digitala inköp där brukarens närmsta butiker används.

Diskussioner har förts om samverkan vid utskrivning från slutenvård till hemmet eller 
särskilt boende. När en läkare skriver ut har kommunen tre dagar på sig att ordnat ett 
boende om det behövs, tidigare har det varit två dagar. Det är inte alltid sjukvården, 
kommunen och patienten är överens om utskrivningen.

Arbetsmiljöenkät gjord på förvaltningen med en svarsfrekvens på cirka 60 procent. 
Nämnden eftersökte en längre svarstid och högre svarsfrekvens.

De flesta platser i kvarteret Trädgården är uppbokade. Rekryteringen till kvarteret 
Trädgården har gjort att några anställda från andra särskilda boende har sökt sig till 
kvarteret Trädgården. Men rekrytering har även skett från andra kommuner.

En farmaceut har anställts att stötta sjuksköterskor för bland annat ha ordning på de 
boendes läkemedel.

Pensionärsorganisationerna har tidigare ställt frågan gällande försäkringar på särskilt 
boende. Svaret är att de boende måste ha en egen hemförsäkring. Om det krävs en 
olycksfallsförsäkring i offentliga utrymmen är inte klarlagt. Socialchefen återkommer 
om vad som gäller när hon vet. 

§ 12 Rapport från kultur-, fritids- och tekniknämnden

Beslut 
Rådet beslutar 

1. Anteckna informationen till protokollet.

Sammanfattning av ärendet
Claes Claesson informerade om att en arbetsmiljöenkät är gjort på förvaltningen med 
svarsfrekvens på 97 procent. 

Den nya Tröingeskolan ser ut att bli klar i utsatt tid. Ramen för projektet har höjts med 
5 miljoner kronor. 

Flera cykelvägar är på gång, en i Ullared är projekterad under 2025 och en utmed 
Stafsinge kyrkväg som ska stå klar under året. Trafikverket planerar att bygga vidare på 
cykelväg utmed Kattegattleden.

Rådet har önskat få veta om när dom blir involverade i stråket Ätran inklusive 
doktorspromenaden. Lars Agbrant berättar att det fortfarande är i för tidigt skede men 
att förvaltningen återkommer när dom vet.

Rådet har önskat att få veta när dom blir involverade i det nya badhuset, Claes Claesson 
informera att det är för tidigt att veta när rådet kan bli involverad.
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§ 13 Övriga frågor

 Specifikation över arvoden
o Representanterna från pensionärsorganisationerna har önskat att få en 

specifikation på arvoden utskickat till sig HR-avdelningen har svarat att 
de inte kan skicka ut specifika arvoden. Däremot kan de skicka en årlig 
sammanfattning, vilket nu har gjorts för 2024.

 Remiss gällande nya riktlinjer för riksfärdtjänst och färdtjänst
o Remissen från Region Halland har inkommit till kommunen. Sista 

svarsdag är 1 juni. Rådet får remissen utskickad till sig och har 
möjlighet att förbereda ett gemensamt utkast till kommande möte i 
april.

 Stråket Ätran
o En enkät om vad man tycker om stråket Ätran och hur det kan 

förändras ligger ute och kan besvaras fram till den 2 mars.
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Detta dokument är elektroniskt signerat och juridiskt bindande.	

Ledamot: Ulla RickardssonOrdförande: Mikael Svensson
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